
1η Επερώτηση της ΛΑ.ΣΥ.Ι.Ν.
προς τον κύριο Περιφερειάρχη

Το θέμα της μεγάλης καθυστέρησης στην ολοκλήρωση του 
δρόμου  «Παράκαμψη  Αυλιωτών»  έχει  επανειλημμένα 
απασχολήσει  το  Π.Σ.  με  τη  σημερινή  αλλά  και  την 
προηγούμενη σύνθεσή του. Οι απαντήσεις που έχουν δοθεί 
από τον προηγούμενο και τον σημερινό Περιφερειάρχη δεν 
είναι πειστικές και κυρίως δεν δρομολόγησαν καμία διέξοδο 
για την ολοκλήρωση του έργου.
Ο  δρόμος  αυτός  όταν  ολοκληρωθεί  θα  παίξει  σημαντικό 
ρόλο  στην  αποσυμφόρησή  της  κυκλοφορίας  μέσα  στο 
κεφαλοχώρι των Αυλιωτών και ιδιαίτερα τους καλοκαιρινούς 
μήνες διευκολύνοντας και συντομεύοντας τη διακίνηση των 
τουριστών  προς  τον  Άγιο  Στέφανο  Αυλιωτών  και  την 
ευρύτερη περιοχή.
Οι κάτοικοι των Αυλιωτών, το Τ.Σ. και οι μαζικοί φορείς του 
χωριού  έχουν  επανειλημμένα  διαμαρτυρηθεί  για  την 
τελμάτωση του έργου αλλά οι διαμαρτυρίες τους δεν έχουν 
φέρει  αποτέλεσμα  γιατί  περιφρονούνται  από  τις  αρμόδιες 
αρχές αλλά και την διοίκηση της Περιφέρειας. Φαίνεται ότι 
υπάρχει  ένας  συμβιβασμός  της  Περιφέρειας  με  τους 
εργολάβους και η ολοκλήρωση του έργου έχει αφεθεί στις 
ορέξεις  δηλαδή  τα  συμφέροντα  των  εργολάβων.  Να 
σημειωθεί  ότι  ο  δρόμος όπως έχει  παραμείνει  ατελείωτος 
είναι εξαιρετικά επικίνδυνος γιατί στη μέση της διαδρομής 
του παραμένει ένα κομμάτι 200μ. χωρίς ασφαλτόστρωση, με 
λακκούβες που μπορεί να προκαλέσει σοβαρά ατυχήματα.

Επερωτάσθε:
1. Τί  ποσό  από  το  συνολικό  προϋπολογισμό  έχει 

εκταμιευθεί  στον  πρώτο  εργολάβο  (εταιρεία 
ΔΟΜΟΚΑΤ) και αν χρωστάει εργασίες με βάση όσα 
έχει πληρωθεί;

2. Γιατί  δεν  έχει  αρχίσει  η  αποκατάσταση  των 
υπολοίπων εργασιών στο δρόμο από τον δεύτερο 
εργολάβο (Κόλλας);

3. Τί  μέτρα  έχετε  πάρει  ή  θα  πάρετε  ώστε  να 
ολοκληρωθεί  ο  δρόμος  σύμφωνα με  την αρχική 
μελέτη;

4. Ποιο  είναι  το  κόστος  των  υπολειπόμενων 
εργασιών;
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